
Z Á P I S N I C A 

Zo schôdze Obecného zastupiteľstva v Beloveži  

(termín: dňa 28.2.2023 o 17.00 hod.) 

 

 

PROGRAM 

1. 1. Otvorenie 
 

2. Schválenie programu 
 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
-  

4. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
 

5. Informácia o kontrole plnenia uznesení ObZ za II. polrok 2022 
 
6. Návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža č. 5/2021 o príspevkoch v školách a školských 

zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Beloveža 
 
7. Informácia o cenových ponukách BOZP 

 
8. Informácia o zmluve na právne služby  
 
9. Zmluva o spolupráci s obcou Rozdziele (Gmina Lipinky, Poľská republika) 

 

10. Rôzne 
 

11.  Záver 
 

Prítomný štatutár: 

Mgr. Jaroslav Marko 

 

Hlavný kontrolór obce: 

Ing. Miloš Mikula 

 

 

 



Prítomní poslanci:  

1. Michal Semanišin 

2. Mgr. Ján Dulenčin 

3. Jozef Soroka 

4. Mgr. Dana Mikulová 

5. Ján Basár 

6. MUDr. Jozed Leškanič 

Ospravedlnení poslanci:  

Peter Mikula 

Prítomní občania:  podľa prezenčnej listiny 

 

 

K bodu 1: Otvorenie 
 
Štatutár Mgr. Jaroslav Marko otvoril schôdzu ObZ privítaním poslancov ObZ a prítomných  
občanov. 
   
 
K bodu 2:  Schválenie programu  

 
V tomto bode poslanci schválili program rokovania všetkými prítomnými. 
 
 
Hlasovanie za program:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za: 6  MUDr.J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 
J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

 
K bodu 3: Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
 
Starosta určil za zapisovateľku zápisnice  Mgr. Zuzana Kohutová 
 
a za overovateľov zápisnice:  
MUDr. Jozef Leškanič 
Jozef Soroka 
 



K bodu 4: Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za rok 2022 
 

Ing. Miloš Mikula oboznámil prítomných o kontrolnej činnosti, ktoré boli vykonané v  
roku 2022. 
 
1. Kontrola plnenia daňových príjmov rozpočtu Obce Beloveža v súlade s platnými 
zákonmi a VZN obce za rok 2021 
2. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva obce Beloveža za II. polrok 2021 
3. Kontrola hospodárenia, príjmov a výdavkov materskej školy a školskej jedálne za rok 
2021 
4. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva obce Beloveža za I. polrok 2022 
Výsledky z kontrol boli prerokované so starostom obce, správy z kontrol boli zaslané 
poslancom Obecného zastupiteľstva a informácie o kontrolách boli prerokované na 
zasadnutiach Obecného zastupiteľstva. 
 
Ďalej spomenul činnosti, ktoré boli vykonané v roku 2022 v rozsahu povinností hlavného 
kontrolóra: 

- Plány kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce na I. polrok 2022 a II. polrok 2022. 
- Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu Obce Beloveža za 

rok 2021.  
- Vypracovanie odborného stanoviska k rozpočtu Obce Beloveža na roky 2023-2024.  
- Stanovisko hlavného kontrolóra obce k dodržaniu podmienok na prijatie návratných 

zdrojov financovania.  
- Priebežné kontrolovanie dlhu obce.  
- Účasť na zasadnutiach Obecnej rady a Obecného zastupiteľstva. 

 
Následne informoval prítomných o iných činnostiach hlavného kontrolóra: 

Účasť na pravidelných stretnutiach Združenia hlavných kontrolórov, sekcia Šarišsko- 
Zemplínska. 

Účasť na konferenciách Združenia hlavných kontrolórov SR.Podávanie stanovísk, 
pripomienok a pozmeňujúcich návrhov k materiálom pred ich 
predložením na rokovania orgánov samosprávy - priebežne. 

Súčinnosť pri zostavovaní návrhu rozpočtu obce, návrhu záverečného účtu, výročnej 
správy obce a konsolidovanej výročnej správe obce. 
 
Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 
obce za rok 2022 
 
Hlasovanie za program:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za: 6  MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 
J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 



K bodu 5: . Informácia o kontrole plnenia uznesení ObZ za II. polrok 2022 
 

Ing. Miloš Mikula informoval prítomných o kontrole plnenia uznesení ObZ za II. polrok 
2022. Kontrolu vykonal podľa zákona č. § 18d zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení a o 
zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Pri kontrole vychádzal z 
predložených dokladov: 
Zoznam uznesení obecného zastupiteľstva za II. polrok 2022 
Plnenie uznesení obecného zastupiteľstva: 
Všetky prijaté uznesenia sú zverejnené na webovom sídle obce a boli splnené. 

 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži berie na vedomie informáciu o kontrole plnenia uznesení 
Obecného zastupiteľstva v Beloveži za II. polrok 2022 

 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa:0  
 

Za: 6  MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 
J. Soroka, 
Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 
 
K bodu 6: Návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža č. 5/2021 o príspevkoch v školách a 
školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Beloveža 
 
 

Starosta obce v tomto bode predal slovo Ing. Milošovi Mikulovi. Hlavný kontrolór 
oboznámil prítomných o návrhu zmien a doplnkov VZN obce Beloveža č.5/2021 o príspevkoch 
v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Beloveža. Informoval 
prítomných, že po dohode so starostom a riaditeľkou Materskej školy bude výška príspevku za 
pobyt dieťaťa v materskej škole mesačne na jedno dieťa 12 € a príspevok na činnosť školského 
klubu detí sa určil mesačne na jedno dieťa na 2,00 €. 
Príspevok na stravovanie sa upravil podľa finančného pásma č. 2:  
deti materskej školy 1,70 eur 
žiaci základnej školy 1,30 eur 
dospelí stravníci  1,70 eur. 
Zákonný zástupca dieťaťa/žiaka a dospelý stravník bude naďalej prispievať na čiastočnú úhradu 
režijných nákladov v školských jedálňach paušálne v nezmenenej sume 2,00 € za daný 
kalendárny mesiac. 
 
Starosta obce dal hlasovať k tomuto bodu 6 
 
 
 
 



Obecné zastupiteľstvo v Beloveži s c h v a ľ u j e návrh zmien a doplnkov VZN obce Beloveža 
č. 5/2021 o príspevkoch v školách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce Beloveža 

 
Hlasovanie:  ZA:  6 Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 
Proti:   
Zdržal sa:   

 
 
 

K bodu 7 Informácia o cenových ponukách BOZP 
 

Starosta obce informoval prítomných, že oslovil dve firmy na predloženie cenových 
ponúk na spracovanie BOZP pre Obec Beloveža. Firma PO servis ponúka služby BOZP za 45 
eur mesačne s DPH, čo predstavuje 540 eur ročne a Jozef Choma poslal cenovú ponuku na  240 
eur bez DPH ročne za tie isté služby BOZP.  
 
Starosta obce dal hlasovať k tomuto bodu 7 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži b e r i e   n a  v e d o m i e zmenu firmy na poskytovanie 
služieb BOZP a súhlasí, aby Jozef Choma sprostredkoval služby BOZP pre Obec Beloveža. 

Hlasovanie:  ZA: 6          Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

J. Soroka, 
Mgr. D. Mikulová, J. Basár 

Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
 

K bodu 8 Informácia o zmluve na právne služby  
 

Starosta obce oboznámil prítomných o tom, že spolupracuje pri poskytovaní právnych 
služieb pre Obec Beloveža a Obecný podnik Beloveža s.r.o. s JUDr. Jozefom  Barabásom. 
Požiadal prítomných, aby zobrali na vedomie, že bude podpísaná zmluva o poskytovaní 
právneho poradenstva. 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži b e r i e  n a  v e d o m i e informáciu o zmluve na právne 
služby 

Hlasovanie:  ZA: 6 Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  



 
 
 
K bodu 9 Zmluva o spolupráci s obcou Rozdziele (Gmina Lipinky, Poľská republika) 
 
Mgr. Jaroslav Marko predstavil prítomných projekt INTEREG. Projekt o cezhraničnej 
spolupráci, kde by sa chcela zapojiť aj Obec Beloveža na základe zmluvy o spolupráci.  
Mgr. Jaroslav Marko požiadal Obecné zastupiteľstvo v Beloveži o splnomocnenie pri 
rokovaniach s obcou Rozdiele (Gmina Lipinky) a následne k podpisu zmluvy o spolupráci. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži  b e r i e   n a   v e d o m i e   informáciu o spolupráci s obcou 
Rozdiele (Gmina Lipinky) a poveruje starostu obce Mgr. Jaroslav Marka na rokovanie s touto 
obcou. 
 

Hlasovanie:  ZA: 6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 

K bodu 10 Rôzne 
 
Starosta obce otvoril diskusiu k bodu rôzne.  
Na začiatok uviedol informáciu, že pri zvolení do funkcie starostu dňa 28.11.2022 boli dlhy 
obce nasledovné: 
Úver obce v sume 95 224, 53 eur, Maják 43 328 eur, úver Environmentálny fond 52 530 eur, 
ktorý sa začal splácať od februára 2023, nezaplatený projekt na MŠ vo výške 5 880 eur, 
konzultačné služby 1500 eur, suma spolu 198 462,53 eur, podotkol, že noviny stáli Obec 1600 
eur, TV Ahoj 300 eur, faktúra za zber odpadu za rok 2021 a za rok 2022 bola zaplatená v januári 
2023. Pristúpilo sa k tomu, aby bol vytvorený nový účet v Prima banke, na ktorý budú zasielané 
poplatky za TKO. 
Mgr. Jaroslav Marko informoval, že sa zvýšila cena za uskladnenie odpadu od 1.1.2023 o 15%. 
Na základe rokovaní so starostom obce Šarišské Čierne, Andrejom Buvaličom sa pristúpilo 
k tomu, že Obecný podnik Beloveža s.r.o. bude poskytovať svojich zamestnancov pri odvoze 
komunálneho odpadu z našej obce. Poskytovaním týchto služieb pre Obecný podnik Šarišské 
Čierne nám nebude navýšená cena za uskladnenie komunálneho odpadu o 15%. Vyzval 
občanov k zvýšeniu separovania. Ročný poplatok za služby uskladnenia komunálneho odpadu 
sa pohybuje okolo 15 200 eur. 
Ďalej spomenul, že je nutné pokračovať na prácach na požiarnej zbrojnici, aby sa nemusela 
vrátiť dotácia, ktorá bola poskytnutá na požiarnu zbrojnicu. 
Ján Prokopčák sa kriticky a vulgárne začal vyjadrovať o bývalom vedení obce. 
Mgr. Jaroslav Marko informoval o výpovedi Jána Kiseľa a ohľadom neuhradených faktúrach 
za energie v Majáku. 



Starosta obce oboznámil prítomných s ponukou Obecného podniku Beloveža s.r.o. na kopačské 
práce pre vodomernú šachtu v cene 130 cm šachta cena výkopu 100 eur a na 160 cm šachtu 
cena výkopu 120 eur, v cene nie je zahrnuté osadenie šachty. 
Ďalej starosta obce oboznámil prítomných, že v najbližšej dobe sa pristúpi k prvým rokovaniam 
ohľadom presunu Základnej školy do budovy Materskej školy.  
Mgr. Jaroslav Marko ďalej spomenul, že festival je naplánovaný na nedeľu 18.6.2023, kde 
vystúpia deti ZŠ a MŠ, Bilovežanka, súbor z Kamienky a súbor PUĽS. 
Ďalej informoval o presune včelstiev z Hrabovca a z Beloveže na jedno miesto. Uvažuje sa 
o mieste ,,staré ihrisko“ nad cintorínom, ktoré je vo vlastníctve Gréckokatolíckej cirkvi. 
S výberom miesta bol oboznámený o. Michal Zorvan, ktorý vyslovil kladné stanovisko 
k umiestneniu včelstiev na cirkevný pozemok. Starosta podotkol, že Obec Beloveža vlastní 
starú, nefunkčnú aviu, ktorá slúžila pre DHZO a vyhovola by pre potreby včelára. 
Starosta obce dal hlasovať o tom, či Obecné zastupiteľstvo súhlasi s poskytnutím Avie 
určenej pre DHZO na potreby včelára. 
 
Obecné zastupiteľstvo v Beloveži  súhlasí s poskytnutím Avie vo vlastníctve Obce Beloveža 
určenej pre DHZO na potreby súvisiace s vykonávaním prác včelára Obecného podniku 
Beloveža s.r.o.   
  

Hlasovanie:  ZA: 6  Proti:0  Zdržalo sa: 0 
  
Za: 6 MUDr. J. Leškanič, M. Semanišin, Mgr. J. Dulenčin, 

J. Soroka, Mgr. D. Mikulová, J. Basár 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  

 
Starosta obce informoval prítomných o tom, že bola podaná žiadosť na poskytnutie dotácie 
z rezervy predsedu vlády na dofinancovanie dokončenia požiarnej zbrojnice a na revitalizáciu 
obce. 
Ing. Ján Čičvara sa informoval o kanalizácii. Pán starosta mu podal informáciu, že na 
rokovaniach s pánom Ševčíkom sa rozprávali, že keď VVS a.s. dokončí vodovod, bude sa 
pokračovať v tlakovej kanalizácii.  
O slovo sa prihlásila aj pani Madziková, ktorá sa pýtala, kedy sa budú odovzdávať nájomné 
byty v Beloveži. Starosta ju informoval o tom, že bol poslaný list do firmy Marko a Marko, na 
celkové vyčíslenie nákladov týkajúcich sa bytového domu. 
Zaznela aj poznámka od občanov, či sa budú umiestňovať veľkoobjemové kontajnery v obci, 
na čo im pán starosta odpovedal, že sa o tom uvažuje. 
    
K bodu 13 Záver 
 
Mgr. Jaroslav Marko  po prerokovaní všetkých bodov programu poďakoval prítomným za účasť 
na Obecnom zastupiteľstve. 

Zápisnicu zostavila:  Mgr. Zuzana Kohutová : 

Overovatelia zápisnice: 

MUDr. Jozef Leškanič:                                                       Jozef Soroka: 



 
 

 


